



## **Yuxin Xiang**

*Beijing*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Banking and finance
- Aviation and aviation finance
- Structured finance and asset-backed securitization
- Corporate compliance
- Data protection

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Xiang's primary areas of practice include aviation finance, structured finance and asset-backed securitization, and general corporate compliance and data protection. The legal services Ms. Xiang provides primarily encompass drafting and reviewing transaction documents, conducting due diligence, offering legal consultations, and issuing legal opinions.

Ms. Xiang has represented domestic and international leasing companies, airlines, banks, and other entities in various types of aircraft financing and leasing projects, including domestic and cross-border operating leases, finance leases, lease novations, refinancings, lease terminations, and so on. Ms. Xiang is well-versed in the Civil Aviation Administration of China's (CAAC) rights registration and the rules for international interest registration with the International Registry, having handled numerous related matters on behalf of domestic and international clients.

Ms. Xiang has also participated in several structured finance and asset-backed securitization projects, primarily involving receivables and consumer finance asset securitization, where she was responsible for drafting transaction documents, conducting due diligence, and issuing legal opinions.

### **EDUCATION**

Ms. Xiang received an LL.B. degree from Renmin University of China in 2021, an LL.M. degree in International and European Law from the University of Geneva in Switzerland in 2022, and an LL.M. degree in Civil and Commercial Law from Renmin University of China in 2024.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **WORKING LANGUAGES**

English, French



## 向雨心

北京

---

### 业务领域

- 银行和金融
- 航空及航空金融
- 结构化金融和资产证券化
- 公司合规
- 数据保护

### 工作经历

向雨心的主要业务领域为飞机融资与租赁、资产证券化与债券发行、金融机构合规与数据保护等。向雨心提供的法律服务主要包括：起草与审阅交易文件、尽职调查、提供法律咨询意见、出具法律意见书等。

向雨心曾代表境内外租赁公司、航空公司、银行等参与多种类型的飞机融资与租赁项目，包括境内和跨境经营性租赁、融资租赁、租赁更新、再融资、租赁终止等类型。向雨心熟悉中国民航局的权利登记及国际登记处的国际利益登记规则，曾代表境内外客户处理众多相关事宜。

向雨心曾参与过多个资产证券化、债券发行项目，主要包括应收账款、消费金融资产证券化等类型，主要负责起草交易文件、尽职调查、出具法律意见书等工作。

### 教育背景

向雨心于 2021 年获中国人民大学法学学士学位，于 2022 年获瑞士日内瓦大学国际法与欧洲法硕士学位，并于 2024 年获中国人民大学民商法学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国法律职业资格

### 工作语言

英文、法语